
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 1 – 2015  
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2015-01-12  § 1 – 13 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Knarta, Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Susanne 

Lindström (delvis) 
  

  Ansvarig 

§ 1 Öppnande 
 
§ 2 Dagordning 
 
§ 3 Föregående 
        Protokoll 

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 4 Ekonomi Dålig likviditet. Kalle kontrollerar när driftsbidraget betalas ut från 
kommunen. 
 
De medlemmar som inte betalat medlemsavgift 2014 kommer att 
få en påminnelse i samband med medlemsavgifterna för 2015. 
 
Utskick medlemsavgifter går till alla seniorer snarast möjligt 
 
Diskussioner pågår med banken om att reducera 
amorteringstakten på föreningens lån. Maria träffar banken v03 för 
fortsatta diskussioner. 
 
Kalle kontaktar Hermansby och färdigställer de ekonomiska 
diskussionerna kring vårt samarbete 2014. 
 
Maria tar fram kostnaden för möjlighet till kortbetalning i kiosken. 
 
Styrelsen undersöker möjligheten att minska tryckkostnaderna för 
RUF-info. Kan RUF-info kombineras med matchprogram på 
våren?  
 
Diskussion kring tränaravtal 2015. Frågan skjuts till nästa möte. 
 
Styrelsen beslutar att säga upp avtalet med Canon gällande 
kopiator. 

Kalle 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
 
 
Kalle 
 
 
Maria 
 
Maria 
 
 
 
Styrelsen 
 
Thomas 
 

§ 5 Sponsring 
 
 
 

Maria mailar ut Intersports avtalsförslag till styrelsemedlemmarna 
 
Diskussion kring avtalet med ICA MAXI. Styrelsen har ett 
önskemål om en månad på våren och en på hösten istället för 2 
månader på våren som vi har haft tidigare. Janne återför detta till 
ICA. 
 
Fortsatt diskussion om sponsorer vid nästa möte. 
 

Maria 
 
Janne 



§ 6 Fotboll 
 

Fotbollssektionen har konstituerat sig.  
 
Fotbollssektionen har ledarträffar tisdag och onsdag v03. 
 
 
3-sammandrag för P08, F08 på Romevi 2015. Janne kontrollerar 
med förbundet och bestämmer datum. Janne bokar sarger. 
 
Janne har fått exempel på CUP-organisation. Förslag på tidpunkt 
veckan före midsommar för åldersgrupp PF05 P04. 

Janne 
 
Janne / 
Maria 
 
Maria / 
Janne 
 
Janne 
 
 

§ 7 Kanslirapport  Ansökan till föreningslyftet gjord. Möte på Yttern 5/2 
 
Inget svar från kommunen angående motionsslingan. 
 
Inget svar från kommunen angående hyran för dagbarnvårdarna. 
 
Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna: 

- LOK-stödsansökan 
- Kontrolluppgifter tränare/domare 
- Kickoff, kontrollera status 
- Avtal med Vägföreningen ang. gräsklippning i Diseröd 

 

Janne 
 
Janne 
 
Janne 

§ 8 Föreningens 
organisation/ 
Föreningsutveckling 

Susanne Lindström presenterade arbetsdokumentet kring 
ansökan till Allmänna arvsfonden. Styrelsen beslutade att 
Susanne fortsätter arbetet med målet att lämna in en ansökan 
efter styrelsemötet den 2/2. Styrelsen mailar ev. synpunkter till 
Susanne. 
 
Thomas har tagit fram förslag på föreningens organisation – se 
bilaga. Diskussion vid nästa möte. 
 

Susanne 

§ 9 Inför årsmötet Janne skickar material inför bokslutet för 2014 till revisorerna. 
Bokslut bör vara klart i mitten på februari. 
 
Ingen ledarträff i samband med årsmötet. 
 

Janne 

§ 10 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kalle 

§ 11 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30; 
2/2, 2/3, 13/4, 4/5, 1/6, (6/7)  
Årsmöte                  Torsdag 19/3 
Arbetsdag                Lördag 11/4  
RUF-dagen              Lördag 30/5  
Ledarträff/Kickoff     Lördag 28/3  - Vad är bokat?? 
 

 

§ 12 Nästa möte Thomas skickar ut fråga om att nästa möte flyttas från måndag 2/2 
till måndag 26/1,  klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Thomas T. 
 

 

§ 13 Avslutning Mötet avslutades 

 
 



 
 
 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


